
 
 

Střední průmyslová škola Emila Kolbena Rakovník, příspěvková organizace 
 

 
Zápis ze zasedání školské rady konaného dne 17.6.2024 

 
 
Přítomni: Antonín Merhaut, Mgr. Barbora Knotová Vaicová, Bc. Petr Lelovski, 

Ing. Bc. Ivana Žižková, Lucie Šteidlová 

Nepřítomen: Michal Macek 

Host: RNDr. Jan Jirátko 

 

Program jednání: 

1. schválení změn ve školním řádu 

2. vyjádření k návrhům změn v ŠVP 

3. informace ředitele školy ke spojení škol 

4. informace ředitele školy k pedagogické a ekonomické situaci školy, a probíhajícím 

projektům  

5. ukončení funkčního období členů rady a příprava voleb 

diskuse 

Ad 1.  Jednání bylo zahájeno v 16:00. Ředitel školy přivítal přítomné a navrhl program jednání.  

 Doplnění programu: nebyl vznesen návrh 

 Pro: všichni členové školské rady   

 Program jednání byl schválen.  

 

Ad 2.  Za zapisovatele byl navržen Jan Jirátko.  

 Pro: všichni členové školské rady  

 Zapisovatelem byl zvolen ředitel školy.   

 

Ad 3. Ředitel školy seznámil přítomné se změnami ve školním řádu a poté navrhl schválit 

upravené znění školního řádu s platností od 2.9.2024. 

 Pro: všichni přítomní členové školské rady 

 Školní řád včetně klasifikačního řádu byl schválen.  

 

Ad 4. Ředitel školy odůvodnil změny v ŠVP na základě stanovisek České školní inspekce a 

potřeby vzdělávat žáky v souladu s potřebami ekonomiky.  



 Vyjádření školské rady: školská rada bere dodatky na vědomí. 

 Pro: všichni přítomní členové školské rady 

 

Ad 5. Ředitel školy informoval školskou radu s průběhem procesu spojení ISŠ Rakovník se 

SPŠEK Rakovník. 

 Předseda školské rady navrhl vzít informaci na vědomí. 

 Pro: všichni přítomní členové školské rady 

 

Ad 6.  Ředitel školy seznámil přítomné se situací školy v oblasti provozu a ekonomiky, přípravou a 

průběhem projektů. 

 Předseda školské rady navrhl vzít informaci na vědomí. 

 Pro: všichni přítomní členové školské rady 

 

Ad 7. Funkční období současné školské rady končí 12. srpna 2024, proto je toto zasedání 

poslední v současném složení. Podle předpokladu bude školská rada nadále šestičlenná, 

v srpnu bude zřizovatel jmenovat dva členy. Volba ostatních členů školské rady je posunuta 

na září z důvodu spojení škol.   

 Školská rada pověřuje ředitele školy přípravou a realizací voleb. 

 Pro: všichni přítomní členové školské rady 

 

Ad 8. Diskuse 

 Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

           

 

Předseda školské rady ukončil jednání v 16:39. 

 

Podpisy přítomných:  

Antonín Merhaut ..........................................................................................  

Bc. Petr Lelovski ..........................................................................................  

Lucie Šteidlová ............................................................................................  

Mgr. Barbora Knotová Vaicová ....................................................................  

Ing. Bc. Ivana Žižková ................................................................................ . 

Michal Macek ..............................................................................................  

jako host:  

RNDr. Jan Jirátko  .......................................................................................  


